
DETALJNIJE 

PROTIV INTERESA LJUDI. Kada je riječ o interesima svih radnika i svih članova 
sindikata, onda ovaj pristup čelnica u Matici izrazito šteti interesima kako naših, 
tako i njihovih članova. To je kao da ste vođa nogometne ekipe, imate ljude koji 
mogu puno bolje igrati na pozicijama koje vam nedostaju, ali kao trener te igrače 
ne uvodite u igru. Izgleda kao da vam rezultat nije bitan. Otvara se pitanje motiva 
za takav pristup. Nije li svim članovima naših sindikata u interesu da surađujemo 
i jedni druge nadopunjujemo?  

TKO UŽIVA PRIVILEGIJE. Zahtjev našeg Sindikata bio je da se poštuje načelo da 
na pojedinim pozicijama Maticu predstavljaju najstručniji ljudi u Matici. Kada se 
radi o pitanju zdravstva, ide zdravstveni sindikat; kada se radi o ekonomskim 
temama, idu kvalificirani ekonomisti; kada se radi o pravnim temama, idu 
pravnici koje ima Matica. Odgovoreno nam je da mi time tražimo povlašteni 
status.  

Međutim, u GSV je imenovana predsjednica sindikata srednjih škola, koja je u 
svom radnom vijeku predavala informatiku. Obrazloženje je bilo da je i ona 
ekonomist. Međutim, nije svejedno u kojem području ekonomije je netko 
diplomirao. Za tripartitni dijalog korisni su samo makroekonomija i politička 
ekonomija. Marketing nije. Dakle, tko je zapravo privilegiran?   

Iako smo mi, kao predstavnici Matice, davali glavni ton radu GSV-a inicijativama, 
inzistiranju na provedbi donesenih zaključaka, kritikom lošeg stanja u 
institucijama, kritikom nepravdi i propusta, do mjere koja se nikako nije svidjela 
ministrima, naš se rad u GSV-u prilikom izbora člana na Matici nije ocjenjivao pa 
to nije bio kriterij.  

Nismo zbog toga izašli iz Matice. Na kraju smo se s time i pomirili, ali je to bio 
jako važan indikator kamo ide organizacija koju i naši članovi financiraju.  

 


